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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánunk benyújtan i
Varga Mihály nemzetgazdasági miniszterhez

„Megalapozottak a Magyar Nemzeti Bank aggályai? ”

címmel, amelyre a választ írásban kérjük.

Tisztelt Miniszter Úr !

Nemcsak az ellenzéki képvisel ők, hanem a Magyar Nemzeti Bank álláspontja szerint is
kockázatot jelentenek a 2015 . évi központi költségvetés egyes bevételi elő irányzatai . A
Magyar Nemzeti Bank többek között nem látja, mib ő l vár a Kormány 169 milliárd forintot
„az egyéb értékesítési és hasznosítási bevételek” soron . Hasonlóképpen aggályosnak tartják a
jegybank szakemberei, hogy az e-útdíjból valóban befolyhat-e 40 milliárd forinto s
többletbevétel .

Kérdezzük tisztelt Miniszter Urat, álláspontja szerint megalapozottak-e a Magyar Nemzet i
Bank aggályai? Kérjük, hogy az aggodalmak eloszlatása érdekében fejtse ki, mely állam i
tulajdonban álló vagyontárgyak értékesítéséb ő l, illetve hasznosításából terveznek 169 milliár d
forintos bevételt! Továbbá kérjük, ismertesse, számításaik szerint milyen tényez ők hatására
emelkedhet jövő évben 40 milliárd forinttal az e-útdíjból származó bevétel !

Budapest, 2014 . november 24 .

dr. Harán'gozó Tamás
országgyű lési képviselő

Buány Sándor
országgyű lési képviselő
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